
Title (en)
Activation of an alternator load-break switch by a group of one main shaft and several secondary shafts

Title (de)
Betätigung durch eine Kombination aus Hauptwelle und Nebenwellen eines Schutzschalters eines Wechselschalters

Title (fr)
Actionnement par un ensemble d'arbre principal et d'arbres secondaires d'un disjoncteur sectionneur d'alternateur

Publication
EP 2037470 A1 20090318 (FR)

Application
EP 08164321 A 20080915

Priority
FR 0757629 A 20070917

Abstract (en)
The switch (D) has switch-disconnectors including respective movable contacts (5, 5a, 12, 12a) and actuating units actuating the respective contacts
and including main and accessory shafts (1, 8) and main and accessory levers (2, 9). The lever (9) has an end connected to the contact (12) by a
rod (10) that actuates a demultiplication device i.e. pantograph (11). A synchronizing unit is arranged between the disconnectors such that the shaft
(8) is only rotated on a final rotation angle of the shaft (1) during opening of the switch to separate the contacts (12, 12a).

Abstract (fr)
L'invention concerne un nouvel agencement pour la synchronisation et l'actionnement d'un ensemble de trois interrupteurs dont deux sectionneurs
(5,5a ; 12,12a) et un de coupure (16, 17) d'un disjoncteur sectionneur d'alternateur (D). Selon l'invention, il est prévu d'implanter un arbre
d'actionnement accessoire (8) dédié spécifiquement à l'actionnement d'un des deux interrupteurs sectionneur (12,12a) et de le mettre en rotation
seulement sur un angle final de rotation d'un arbre principal (1) dédié quant à lui à l'actionnement de l'autre interrupteur sectionneur (5, 5a) et à
l'actionnement de l'interrupteur de coupure (16, 17).
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